
 
 

Protokół  Nr  91/2023 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 28 lutego 2023 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Daniel Wawryniuk – Przewodniczący Komisji 

2. Pani Teresa Łojszczyk – członek Komisji 

3. Pan Stanisław Majszyk – członek Komisji 

 (Lista obecności w załączeniu) 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zenon Jurkowski – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Pan Mariusz Kozera – Z-ca Wójta 

 

Porządek dzienny posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Omówienie wniosku, który wpłynął do biura Rady Gminy. 

4. Podjęcie działań odnośnie w/w petycji. 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał i przewodniczył mu Pan Daniel Wawryniuk– Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Na podstawie frekwencji członków Komisji w/w stwierdził prawomocność posiedzenia. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zapoznała się wnioskiem Państwa Anety i Konrada Kwiatkowskich w 

sprawie odszkodowania za działkę w miejscowości Borówek, w związku z uchwaleniem mpzp. 

Pan Z-ca Wójta – kupili działkę jako rolną, już w studium tak było. Przygotowaliśmy całą historię od 

poprzedniego mpzp. 

Pan Zenon Jurkowski – nie zgadzam się z tym, że pogorszyło się użytkowanie skoro był rolne jak kupili, a 

teraz mają z zabudową zagrodową. 

Pan z-ca Wójta – ze strony gminy jest to bezzasadne. Mogli wystąpić do WSA o unieważnienie  w części 

mpzp. 

Pan Zenon Jurkowski – od kiedy są właścicielami? 

Pan Z-ca Wójta - w dokumentach jest, że od 2007 roku są właścicielami, a dopiero w 2015 roku złożyli 

wniosek o odrolnienie. 

Pan Zenon Jurkowski – spóźnili się z wnioskiem o odrolnienie i teraz szukają innego rozwiązania. Mamy 

wyjaśnienia ze strony UG. Nie ma podstaw do jakiegokolwiek odszkodowania. Uchwalenie mpzp nie 

pogorszyło ich warunków. Proponuję przedstawić tę sprawę na najbliższych komisjach                                   i 

prześlemy odpowiedź. 

 

Ad. pkt 4 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wypracowała następującą opinię: 

- wniosek w sprawie odszkodowania za działkę w m. Borówek w związku z uchwaleniem mpzp – Komisja 

uznaje wniosek za bezzasadny. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:     

Ewa Chwesiuk  

insp. ds. Rady Gminy  

Przewodniczący Komisji  

                                                             /-/ Daniel Wawryniuk 

  


